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Verslag  

Raad van bestuur gemeentelijke sportraad Schoten  

Maandag 10/03/2025 

Goedgekeurd op 13 maart 2025 

 

Contact: Sepp Meyers 

(sepp.meyers@schoten.be) 

Witte zaal gemeentehuis 20u00  

 

 

Aanwezig: Marc Persoons, Ivan Kint, Robert Imler, Paul De Swaef, Julien Malomgré, Ann 

Van Hoof, Eva Van der Cruysse, John Kerkhof, Nadine Van Bueren 

 

Verontschuldigd: Sepp Meyers, Bart Wijnants, Sam Vijgen, Els Empereur 

 

1. Goedkeuring verslag 

-Het verslag van de RvB van 2 december 2024 werd via mail goedgekeurd en gepubliceerd 

op de website van de gemeente. 

 

2. Situatie financieel 

-Stand rekening op 10 maart 2025: 4 687 euro 

-De rekening van 2024 sluit af met een overschot van 5 288 euro dat wordt overgedragen 

naar het werkingsjaar 2025; het ontwerp van de begroting voor het werkingsjaar 2025 is 

gelijk aan dit van 2024. Beide documenten zullen ter goedkeuring worden voorgelegd aan 

de Algemene vergadering. 

-Sportdienst contacteert Bart De Nys voor de goedkeuring van de rekening.  

 

3. Derde sporthal 

-De Best and Final Offers van de kandidaten werden ingediend. 

-Het is de bedoeling dat het college voor eind maart een keuze maakt uit de 

kandidaten/ontwerpen. 

-Indien procedurematig mogelijk wordt het gekozen ontwerp op de Algemene vergadering 

bekendgemaakt.  

 

4. Nieuw subsidiereglement 

-De berekening/uitkering van de subsidies op basis van het nieuwe subsidiereglement is 

afgerond. 

-Sportdienst zal een feedbackvraag lanceren naar de sportclubs om de toepassing van het 

reglement te evalueren, met het oog op eventuele aanpassingen. Een vergelijking met de 

uitgekeerde subsidies van de voorbije jaren dient omzichtig te gebeuren vermits dat 

forfaitaire bedragen waren.  

-De subsidiëring van de verenigingen is een belangrijk aandachtspunt in het nieuwe 

bestuursakkoord van de gemeente. 

 

5. Subsidiedossiers (zie adviezen in bijlagen) 

-projectsubsidie: vervolledigd dossier Judo Dragons vzw >> de raad adviseert positief 

-projectsubsidie: nieuw dossier Schoten Beweegt >> de raad adviseert positief 

-projectsubsidie: nieuw dossier Rondom Schoten >> de raad adviseert positief 
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6. Dossiers varia 

-Ondersteuning Zwemclub Schoten: de bijzondere toelage aan de club wordt verhoogd met 

20% gerelateerd aan de toenemende kosten voor de huur van het zwembadwater. 

 

7. Sportraad 

-Kandidaten nieuw bestuur: momenteel zijn zes kandidaturen bevestigd (5 man; 1 vrouw). 

Verschillende contacten lopen nog. Vooral het vinden van vrouwelijke kandidaten blijkt 

moeilijk. De bestuursleden wordt gevraagd om hun netwerk nogmaals direct aan te 

spreken. 

In functie van het uiteindelijk aantal kandidaten zal de verkiezingsprocedure worden 

vastgelegd. 

-Algemene vergadering maandag 24 maart: 

Naast de traditionele items (financieel, werking) en de verkiezing van een nieuw bestuur zal 

een woordje gezegd worden over de derde sporthal, de subsidies, Levensloop, organisatie 

van de sportdienst, het bestuursakkoord, het verenigingenloket. 

-De gemeente voert een nieuw uniform sjabloon in voor de verslagen/adviezen. 

-Het bestuursakkoord 2025-2030 is gekend en publiek te raadplegen  

(https://www.schoten.be/over-schoten/beleid/bestuursakkoord). Het zal worden 

vervolledigd door een beleidsplan dat later ook aan de adviesraden wordt voorgelegd. 

 

8. Sportlaureatenviering 

-De (formule van) sportlaureatenviering werd positief ervaren. Te bekijken of in een 

volgende editie ook bijzondere categorieën een plaatsje kunnen krijgen (vb scheidsrechters 

die in hun sport tot de top behoren). Het blijft ook moeilijk om G-sporters te bereiken. 

 

9. Levensloop 

-De editie 2025 heeft plaats op 6 en 7 september. De kick off meeting is op 12 maart in het 

gemeentehuis. Inschrijven kan reeds via de website. 

-De deelname van een Team Sportraad is te bespreken door de nieuwe raad van bestuur. 

 

10.  Rondvraag 

-De receptie sportraad/sportdienst bij de Kajak Klub verliep vlot; een prille traditie die in 

ere moet gehouden worden.  

-Het is de voorkeur van de bestuurders om de vergaderingen van de raad van bestuur te 

houden op locatie (Vordensteyn, clublokaal...) wat ook toelaat achteraf nog wat externe 

contacten te leggen. Uitwijken naar het gemeentehuis kan als optie blijven wanneer het om 

praktische redenen gewenst/nodig is.    

 

11.  Volgende RvB 

Datum vast te leggen door de nieuwe raad van bestuur. 

 

 

Robert Imler 

Voorzitter sportraad 

 

 

Bijlagen (zie volgende blz.) 
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10.03.2025 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sportraad gemeente Schoten 

Advies projectsubsidieaanvraag van Judo Dragons vzw 

“judolessen als sport na school” 

 

Het gemeentebestuur van Schoten keurde in de gemeenteraad van 15 december 2020 een 

nieuw reglement voor projectsubsidies goed. In de gemeenteraad van 22 juni 2023 werd 

dit reglement opgeheven en vervangen door een aangepaste versie die in voege trad vanaf 

22 juni 2023 en loopt tot en met 31 december 2025. 

 

Artikel 7 van het reglement bepaalt dat het aanvraagdossier ter advies wordt voorgelegd 

aan de betrokken adviesraad (cultuur, sport, milieu...). 

 

De raad van bestuur van de gemeentelijke sportraad besprak in zijn vergadering van 10 

maart 2025 de in hoofding vermelde projectsubsidieaanvraag.  

 

Gelet op het feit dat: 

 

- Judo Dragons vzw een projectsubsidieaanvraag indiende in toepassing van het reglement 

projectsubsidies; 

 

- door de aard van het project (judolessen als sport na school) het duidelijk is dat de 

sportraad een betrokken adviesorgaan is; 

 

- het ingediende dossier, na aanvullende informatie over enkele onduidelijkheden onder 

meer over de gegevens van de aanvrager, beantwoordt aan de vereisten;  

 

- Judo Dragons vzw reeds judo aanbiedt in enkele scholen; dat de raad oordeelt dat er 

niettemin toch sprake is van een nieuw en uitdagend project omdat er nieuwe 

scholen/locaties worden betrokken en het aantal sportende jongeren aanzienlijk wordt 

uitgebreid; bovendien is het de ambitie om ook basket aan te bieden als sport na school; 

 

- Judo Dragons vzw een meerwaarde betekent voor de jeugdsport in de gemeente door 

voor honderden kinderen op een laagdrempelige manier (in de scholen) judo (en later 

basket) aan te bieden evenals door de organisatie van sportkampen; 

  

- Judo Dragons vzw op heden geen financiële steun van de gemeente ontvangt (de vzw 

werd inmiddels aangeraden om zich aan te melden in de verenigingendatabank wat kan 

leiden tot subsidies); 

 

- er een samenwerking is opgezet met Kodokan judoclub zodat kinderen die meer judo 

willen beoefenen, kunnen doorstromen naar de judoclub; dat het project dus ook een 

langere termijnperspectief biedt;   
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- een subsidie gevraagd wordt van 1 500 euro die zou gebruikt worden om de aankoop van 

judomatten gedeeltelijk te financieren; dat deze aankoop noodzakelijk is om de uitbreiding 

van activiteiten naar nieuwe locaties mogelijk te maken; dat in het verleden hiervoor 

persoonlijke middelen werden aangesproken, hetgeen volgens de aanvrager niet langer 

haalbaar is; dat het niet toekennen van de projectsubsidie derhalve een rem zou betekenen 

op de verdere ontwikkeling in 2025.  

 

Gelet op de toelichting door het Diensthoofd sport, evenementen en verenigingen. 

 

Gelet op de bespreking: 

 

Adviseert de raad van bestuur gunstig voor de toekenning van projectsubsidies aan het 

project “judolessen als sport na school” ingediend door Judo Dragons vzw. 

 

Oordeelt de raad dat een subsidie-uitkering van het gevraagde bedrag van 1 500 euro 

gerechtvaardigd is, waarbij erop toegezien moet worden dat de uitbetaling administratief 

(correcte rekening) op een juiste manier verloopt. Gelet op de bestemming van de subsidie 

en vermits er bij dit project niet echt kan gesproken worden van een start- en einddatum 

waarna de evaluatie gebeurt, stelt de raad voor om het totale subsidiebedrag in een keer 

uit te keren, wat de aanvrager toelaat zijn project vlotter te realiseren.   

 

Acht de raad het interessant dat de gemeente het project dat zich over een langere periode 

uitstrekt van nabij opvolgt met het oog op mogelijke samenwerkingen (vb sportkampen). 

 

Met sportieve groeten, 

 

 

Robert Imler 

Voorzitter sportraad 
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10.03.2025 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sportraad gemeente Schoten 

Advies projectsubsidieaanvraag van Robbe De Knop 

“Schoten Beweegt” 

 

Het gemeentebestuur van Schoten keurde in de gemeenteraad van 15 december 2020 een 

nieuw reglement voor projectsubsidies goed. In de gemeenteraad van 22 juni 2023 werd 

dit reglement opgeheven en vervangen door een aangepaste versie die in voege trad vanaf 

22 juni 2023 en loopt tot en met 31 december 2025. 

 

Artikel 7 van het reglement bepaalt dat het aanvraagdossier ter advies wordt voorgelegd 

aan de betrokken adviesraad (cultuur, sport, milieu...). 

 

De raad van bestuur van de gemeentelijke sportraad besprak in zijn vergadering van 10 

maart 2025 de in hoofding vermelde projectsubsidieaanvraag.  

 

Gelet op het feit dat: 

 

- Robbe De Knop een projectsubsidieaanvraag indiende in toepassing van het reglement 

projectsubsidies; 

 

- door de aard van het project “Schoten Beweegt”, het duidelijk is dat de sportraad een 

betrokken adviesorgaan is; 

 

- het ingediende dossier uitstekend werd opgesteld en beantwoordt aan de vereisten;  

 

- het project de organisatie van een nieuw sportief evenement in de gemeente betreft 

waarbij duidelijk sprake is van een uitdaging; dat het bovendien de uitstraling van de 

gemeente ten goede komt; dat het een unieke kans biedt om de gemeente op een 

bijzondere manier te leren kennen; 

 

- het evenement breed toegankelijk is en zich richt tot een ruim publiek;  

 

- het project sport, cultuur en architectuur samenbrengt; dat het tevens inspeelt op het 

groeiend succes en aanbod van zogenaamde “urban trails”; 

 

- het budget zeer gedetailleerd is opgesteld en getuigt van de nodige expertise en 

onderzoek; dat er niet alleen beroep wordt gedaan op de subsidie van de gemeente (die 

bedraagt maar 12 % van het budget) maar ook op diverse andere inkomstenbronnen; 

 

- het evenement een samenwerking met talrijke gemeentelijke diensten en instanties 

noodzaakt; dat er tevens wordt samengewerkt met diverse andere partners; 

 

- het evenement volgens de raad het potentieel heeft om een recurrente gebeurtenis te 

worden; 
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- de nodige publiciteit in de pers reeds is gestart wat zal bijdragen aan het succes; dat 

daaruit ook blijkt dat er kan worden gesproken van een haast professionele aanpak;   

 

- de raad van bestuur in zijn memorandum gemeenteraadsverkiezingen pleitte voor het 

“out of the box” denken bij evenementen; dat dit project perfect past in deze visie; 

 

- de gemeentelijke dossierbeheerder een positief advies verleende om de projectsubsidie 

ten bedrage van 1 500 euro toe te kennen;   

 

Gelet op de toelichting door het Diensthoofd sport, evenementen en verenigingen. 

 

Gelet op de bespreking: 

 

Adviseert de raad van bestuur gunstig voor de toekenning van projectsubsidies aan het 

project “Schoten Beweegt” ingediend door Robbe De Knop. 

 

Oordeelt de raad dat een subsidie-uitkering van het gevraagde bedrag van 1 500 euro 

gerechtvaardigd is; aanvullend pleit de raad ervoor dat de gemeente de nodige logistieke 

steun verleent. 

 

Stelt de raad voor om na een evaluatie van het evenement te onderzoeken of het in een of 

andere vorm een terugkerend karakter (jaarlijks, tweejaarlijks...) kan krijgen. De raad stipt 

hierbij wel aan dat dit wellicht de nodige middelen (financieel, mankracht) vanuit de 

gemeente zal vereisen.  

 

Is de raad van mening dat het dossier eventueel kan gebruikt worden (na akkoord van de 

aanvrager) als voorbeeld voor de opmaak van een projectsubsidiedossier. 

 

Tot slot is de raad verheugd dat dit unieke (sportief) project dat een eindwerk van 

studenten betreft, aantoont dat het niet alleen de traditionele sportverenigingen zijn die de 

weg naar de subsidiemogelijkheden vinden. 

 

Met sportieve groeten, 

 

 

Robert Imler 

Voorzitter sportraad 
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10.03.2025 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sportraad gemeente Schoten 

Advies projectsubsidieaanvraag van Raf Speetjens 

“Rondom Schoten” 

 

Het gemeentebestuur van Schoten keurde in de gemeenteraad van 15 december 2020 een 

nieuw reglement voor projectsubsidies goed. In de gemeenteraad van 22 juni 2023 werd 

dit reglement opgeheven en vervangen door een aangepaste versie die in voege trad vanaf 

22 juni 2023 en loopt tot en met 31 december 2025. 

 

Artikel 7 van het reglement bepaalt dat het aanvraagdossier ter advies wordt voorgelegd 

aan de betrokken adviesraad (cultuur, sport, milieu...). 

 

De raad van bestuur van de gemeentelijke sportraad besprak in zijn vergadering van 10 

maart 2025 de in hoofding vermelde projectsubsidieaanvraag.  

 

Gelet op het feit dat: 

 

- Raf Speetjens een projectsubsidieaanvraag indiende in toepassing van het reglement 

projectsubsidies; 

 

- door de aard van het project (een loopevenement), het duidelijk is dat de sportraad een 

betrokken adviesorgaan is; 

 

- het ingediende dossier beantwoordt aan de vereisten; 

 

- het project “Rondom Schoten” de organisatie van een nieuw sportief evenement in de 

gemeente betreft; dat het de dynamiek en sociale cohesie tussen jeugdverenigingen die 

tijdens het voormalige evenement “de Vlottentocht” werd gecreëerd opnieuw wil laten 

beleven; 

 

- het opzet om te lopen rond het kasteel in het gemeentepark werd vervangen door het 

lopen op de atletiekpiste; dat deze aanpassing geen afbreuk doet aan (de doelstellingen 

van) het project op zich;  

 

- de raad oordeelt dat dit project uitgaande van één student lovenswaardig is en wel 

degelijk een uitdaging betekent zowel organisatorisch als financieel; 

 

- het evenement een samenwerking met jeugddienst en sportdienst vraagt;  

 

- een subsidiebedrag van 500 euro wordt gevraagd dat specifiek wordt besteed aan de huur 

van een rondetellingsbord en meetsysteem; dat deze apparatuur een bijzondere 

toegevoegde waarde voor het evenement betekent;  
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- de gemeentelijke dossierbeheerder een positief advies verleende om de projectsubsidie 

ten bedrage van 500 euro toe te kennen;   

 

Gelet op de toelichting door het Diensthoofd sport, evenementen en verenigingen. 

 

Gelet op de bespreking: 

 

Adviseert de raad van bestuur gunstig voor de toekenning van projectsubsidies aan het 

project “Rondom Schoten” ingediend door Raf Speetjens. 

 

Oordeelt de raad dat een subsidie-uitkering van het gevraagde bedrag van 500 euro 

gerechtvaardigd is; de raad stelt voor dit bedrag dat bestemd is voor de huur van materiaal 

in een keer uit te betalen wat voor de aanvrager alvast een zekerheid biedt bij de 

voorbereiding.    

 

Aanvullend pleit de raad ervoor dat de gemeente de nodige logistieke steun verleent.  

 

Stelt de raad voor om na een evaluatie van het evenement te onderzoeken of het een 

terugkerend karakter kan krijgen als alternatief voor “de Vlottentocht”. 

 

Met sportieve groeten, 

 

 

Robert Imler 

Voorzitter sportraad 

 

 
 


